
Innbyggermøte Rømskog 06.05.2025 

23 deltakere møtte opp. 
 
Til stede fra kommunen: 
Agnes Kristoffersen, Cecilie Kinstad, Kjetil Hauger, Siri Bjørnstad. Varaordfører. 
 

 
 
1)Hvilke verdifulle kvaliteter har vårt lokalsamfunn? 

• Småsamfunn med oversikt og trygghet, viktig aspekt i samfunnsøkonomien. 
• Uberørt og tilgjengelig natur, jakt og fiske. 
• Rømsjøen og Vortungen som naturperler. 
• Skolen og barnehagen. 
• Frivillighet og samhold – alle bidrar. 
• Rømsjingen (bygdeavisa). 
• Lokale møteplasser og arrangementer (Kurøen, vårslepp, jul på Rømskog). 
• Jordbruk og skogbruk i kombinasjon med friluftsliv. 
• Lokale bedrifter og rause mennesker. 
• Store tomter og spredt boligstruktur. 
• Høflighet og åpenhet – folk hilser og ser hverandre. 
• Rikt foreningsliv og mange grender. 
• Møteplasser som Stua, kirka, idrettshuset, bedehuset, biblioteket m.fl. 

 

2) Hvilke møteplasser er viktigst for vårt lokalsamfunn nå og fremover? 

• Tradisjonsarrangementer: 17. mai, vårslepp, skoletoppen. 
• Rømsjøen og nærliggende badesteder. 
• Joker’n (ønske om kafé). 
• Skole, barnehage, bibliotek, kulturhus. 
• Idrettsplassen, klubbhus, ungdomsklubb. 
• Bedehuset, Stua på hjemmet, Trandumlåven. 
• Likørtoppen – sosial møteplass i skogen. 
• Skytterbanen, skytebane, gapahuker. 
• Kommunehuset og lokale lag og foreninger. 
• Venemoen, Sandviksand, Haukenestårnet. 



• Arrangementer initiert av innbyggerne. 
• Ønske om flere organiserte aktiviteter og møteplasser. 

 

3) Hvilken bolig- og befolkningsutvikling ønsker vi for vårt lokalsamfunn 
de neste 12 årene? 

• Ønske om spredt boligbygging og store tomter. 
• Behov for attraktive boliger for ulike livsfaser (unge, familier, eldre). 
• Bygge ungdomsboliger og prøvebo-ordninger. 
• Nullvisjon for utbygging ved Rømsjøen og vern av strender. 
• Ønske om å bevare eksisterende befolkning og tiltrekke nye. 
• Boplikt og differensierte krav for småbygder vs. Tettsteder. Ønsker ikke at bolighus blir 

brukt som hytter. 
• Leiligheter med kollektivløsninger for unge voksne. 
• Økt befolkning for å opprettholde skole og barnehage. 

 

4)Hvilken nærings- og sentrumsutvikling ønsker vi for vårt lokalsamfunn 
de neste 12 årene? 

• Opprettholde eksisterende arbeidsplasser (skole, barnehage, butikk, omsorg). 
• Viktig å få hotellet til å gå rundt. 
• Ønske om kafé/pub hele året (Joker’n, skoletoppen). 
• Utnytte kommunale rom til kontorfellesskap og næring. 
• Legge til rette for næringstomter, særlig på nordsiden. 
• Desentralisert omsorg og mobile helsetjenester. 
• Ressursutnyttelse: grustak, mineraler. 
• Bobilplasser og bedre infrastruktur (gang- og sykkelveier). 
• Normeka som hjørnesteinsbedrift. 
• Ønske om å være en bokommune – tilrettelegging for pendlere. 
• Vedlikehold og videreutvikling av kommunal eiendom. 
• Idrettshall og videreutvikling av skoletoppen. 
 

Spørsmål/diskusjon- Kommentarer til innspillene 

Bolig og bosetting 

• Koster mindre å ha et boligfelt som er tettere, billigere enn spredt boligbygging – men 
dette bør ligge ved Skoletoppen. Boligfeltutbygging rundt Skoletoppen til Nordkroken. 

• De som ønsker å flytte hit nå ønsker å bo utenfor boligfelt. 
• Som nyinnflytter er det fint å kunne bo i skogen. 
• Hva innebærer egentlig spredt boligbygging? 
• De fleste vil bo slik at de ikke ser naboen – ikke ta bort all skog i boligfeltutbygging. 
• Behov for boliger for ungdom. For eksempel noen boenheter som ikke er mer enn 60–70 

kvm – for unge og eldre. 
• Savner de unges røst – hva har de unge behov for? 
• De gamle landhandlerne kan bli leilighetsbygg. 
• Prøvebo – testbo i hytter. 



• Bør en innføre boplikt i hus? Slik at de ikke selges som fritidsbolig. Hus som blir benyttet 
som hytte – dette er en uting. Bør skilles ved å legge inn boplikt. 

 

Natur, miljø og landskap 

• Ikke ødelegge Rømsjøen. 
• Bevare Rømsjøen, sånn at folk ser den. 
• Skeptisk til hyttefelt ved Kurøen. Hyttefeltet ved Kurøen kan forringe området. 
• Begrenset tilgang til båtplasser og utsetting ved Rømsjøen – men Kirkerud fungerer. 
• Flytebrygger muliggjør mye – slipper dispensasjoner. 
• Vindmøller vil ødelegge landskapsbildet. 
• Lage hensynssone for vindturbiner langs grensene. 
• Solceller kan være en aktuell energikilde – se til Fredrikstad. Sol på tak – fasaden kan 

også være solceller. 
• Lokal kraft, lokalt vann og avløp. 
 

 Landbruk og dyrking 

• Forslag om kolonihager – åkerlapper kan brukes til dyrking. Dyrking av mindre lapper 
utenfor sentrum – kolonihager. 

• Kan en skape småbruk? Knytte tun til litt jord. Ta med en åkerlapp i småbrukene – gjør 
dem mer attraktive, gi mulighet til å kjøpe småbruk. 
 

Planlegging og arealbruk 

• Bøhaget? Kom inn i siste runde i arealdelen – Statsforvalter: hvis noe inn, må noe ut. 
• Kommunen skal gjennomføre en planvask – hva skal videreføres fra arealplanen fra 

2019? 
• Erfaring fra forrige runde: bør se på arbeid som tidligere har fått tillatelse. 
• Tenke litt fritt – hvor vil vi i Rømskog? Hvordan unngå dispensasjon? 
• Vortungen nord – innsigelse fra Mattilsynet ang. drikkevann. 
• Hva er prisen for å anlegge rør? 

 
Næring og industri 

• Industriområdet: Lytt, kan være bråk for boligene rundt. 
• Normeka: ligger veldig nærme bebyggelse – støyplager for naboer, er det vurdert? 

 
Teknisk infrastruktur og tilkobling 

• Åpne opp for lokalt vann og avløp – vanskelig når det er langt til tilknytning. Kostnadene 
blir for store. 

• Står i kommuneplanens bestemmelser at man kan koble opp til kommunalt nett. 
• Er det mulig å åpne for lokal kloakk og vann ved spredt bebyggelse?  

 
Hytter og fritidsbebyggelse 

• Hytter vil holde liv i butikker og være reklame for bygda. 
• Viktigheten av campingplass og hyttefelt. 



• Ikke spredt hyttebygging – bygg der det allerede er felt. 
• Lokalbutikken er viktig – campingplassene og hyttene er viktige for den 


